
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 27. 11. 2007 

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 

  Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 

  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová  
  Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
  Ing. Ján Harmaňoš  
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Anton Vass 

 
Prizvaná:  Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením odd. výstavby, ÚP, ŽP a SP  
   
Program:  

1. Právo mesta na prednostné upísanie akcií Dexia banky Slovensko, a.s. 
2. Rozpočet mesta Snina na roky 2008 – 2010  
3. Rôzne  

 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
Overovateľ:  Ing. Ján Harmaňoš 
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová  
 
     Ing. Ján Čop – program podľa pozvánky.  
 
Hlasovanie za program:  
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
 
 
K bodu 1) Právo mesta na prednostné upísanie akcií Dexia banky Slovensko, a.s. 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
    Mestská rada v Snine     o d p o r ú č a  

1. uplatniť právo na prednostné upísanie akcií Dexia banky Slovensko, a.s., 
2. do najbližšej zmeny rozpočtu zapracovať výdavky na úhradu upísaných akcií v sume 640 

tis. Sk.  
 
Hlasovanie za písomný návrh na uznesenie:  
za: 4      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 130/2007  
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K bodu 2) Rozpočet mesta Snina na roky 2008 – 2010  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ.  
 
     Ing. Jana Rosičová – bližšie vysvetlila jednotlivé položky rozpočtu na rok 2008. roky 2009 
a 2010 budú na úrovni roku 2008 zvýšení o 4 %, podľa odporúčania ZMOS-u.  
 
(na zasadnutie prišiel Ing. Miroslav Balog – 14.25 hod. – spolu 6 členov rady).  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nárast výdavkov na úrad je vo výške 10 mil. Sk. Ak má byť nárast na 
administratívu o takú sumu, musí tomu zodpovedať aj kapitálový rozpočet. Jednoducho to musí byť 
zdôvodnené. Žiaden nové kompetencie zo štátu na úrad neprišli, neprijali za žiadny noví pracovníci.  
 
     Ing. Ján Čop – štruktúru úradu schválili poslanci, úrad nie je predimenzovaný, preto si myslí, že 
z výdavky v bežnom rozpočte sú adekvátne.  
 
     Ing. Jana Rosičová – v rozpočte sú naozaj iba nutné výdavky a nemá zmysel ich znižovať, 
pretože nebudú postačovať. Na úrade fungujú aj činnosti, ktoré ľudia nevidia, ale sú potrebné.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nie je ekonóm, takže z tohto rozpočtu nevie výjsť. Koľko financií pôjde 
na školy?  
 
     Ing. Jana Rosičová – nevie to teraz presne povedať, pretože ešte nie je známy vzorec na 
prepočet. No z nášho rozpočtu na školy nedoplácame nič. Školám dávame iba peniaze, ktoré 
dostaneme zo štátu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – on by rozpočet tvoril následovne. zobral by predvolebné návrhy 
primátora a 6 členov rady, utvoril by rebríček toho, čo je najdôležitejšie. Potom by tieto akcie 
rozdelil na dva kôpky – jedna, na ktorú treba finančné prostriedky z fondov EÚ a druhá, na ktorú 
nám postačia aj financie z nášho rozpočtu + úvery z banky a malé štrukturálne fondy.  
 
     Ďalej vo vedení mestskej rady pokračoval Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – p. Cap prišiel s návrhom na rekonštrukciu T-18, pretože Zápasnícky 
klub potrebuje priestor na tréningy.  
 
     Erik Cap – v Šamoríne mu doporučili jednu projektovú firmu, ktorá by spracovala a podala 
projekt ohľadom rekonštrukcie T-18.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – takže T18 by bola vo vlastníctve mesta, mesto by hradilo 5 % ako 
spoluúčasť na projekte. Projekčné náklady by si hradila firma z poskytnutých finančných 
prostriedkov z fondov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – na MsZ 13. 12. 2007 predložiť na schválenie zmluvu na odpredaj 
budovy T-18  za 1,- Sk  pre zápasnícky klub – úloha.  
 
     Ing. Jana Rosičová – do tej doby, pokiaľ bude platná zmluva na odpredaj, treba dať T-18 do 
prenájmu.  
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     Ing. Miroslav Balog – T-18 dať na odpredaj, aby si mohli ju mohli dať do poriadku aj cez 
sponzorov, ak by projekt nevyšiel.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – akcie, ktoré môžeme zrealizovať iba v prípade, že získame financie 
z fondov sú: Družba, RO Rybníky, kaštieľ.  
 
     Ing. Ján Čop – z nášho rozpočtu môžeme financovať cintorín a parkovisko pri nemocnici.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš a Ing. Miroslav Balog – do akcií zaradiť aj verejné osvetlenie, ktoré je 
veľmi potrebné a osloví všetkých občanov mesta. Osloviť firmy, ktoré sa osvetlením zaoberajú.  
 
     Ing. Ján Čop – na rekonštrukciu osvetlenie treba cca 55 mil. Sk a je pravdepodobné, že peniaze 
získame z fondov. Navrhuje ešte tie 3 – 4 mesiace vyčkať. Ak to nevyjde, vypíšeme verejnú súťaž.  
 
     Ing. Miroslav Balog – nebol by proti, aby sme osvetlenie dali vybranej firme, aby ho 
zrekonštruovala na vlastné náklady a spravovala ho.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – do akcií môžeme zaradiť aj chodníky, ale najprv treba dať do poriadku 
námestie a to v súlade s projektom, ktorý máme pripravený. Určite by sme to zvládli vyfinancovať 
z vlastného rozpočtu – dlažba, lavičky, osvetlenie, smetné koše. Aspoň tú časť pre úradom. Konajú 
sa tu rôzne kultúrne podujatia a námestie vyzerá hrozne.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – je za to, aby sme urobili časť námestia pred úradom, tú časť vyberieme 
z projektu a na zvyšok projektu (pešia zóna) budeme čakať na výzvu. K námestiu by bolo však 
potrebné pripojiť aj nevyhnutné chodníky v centre mesta. Rozdeliť projekt na revitalizáciu námestia 
na dve etapy – I. etapa námestie pred MsÚ a II. etapa – pešia zóna a obe etapy finančne vyčísliť – 
úloha.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – spojí sa s projektantom a opýta sa, či je to možné urobiť. Ak áno, projekt 
rozdelia na dva etapy.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – chodníky navrhuje robiť zo zámkovej dlažby a nie asfaltové.  
 
     Ing. Jana Rosičová – na námestie a chodníky (ak patria do infraštruktúry) môžeme použiť 
peniaze za byty, ktoré sú viazané a je možné ich použiť iba na rekonštrukciu bytov a infraštruktúry.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – chodníky, cesty aj námestie patrí do infraštruktúry.  
 
     Ing. Ján Čop – menšie akcie, ktoré môžeme financovať z nášho rozpočtu – výkup pozemkov na 
výstavbu nízkoštandardných bytov, autobusové zastávky, parkoviská a odstavné plochy pri 
obytných blokoch. Park na Ul. 1. mája treba vybaviť mobiliárom a  zrekonštruovať pamätník. 
Zaoberať sa spoplatnením parkovísk, hlavne v centre mesta.  Rokovať s vodárňami ohľadom ČOV 
a kanalizácie v meste – úloha.  Navrhuje v parku pri Vihorlate vybudovať skejtbordové ihrisko.  
Ochranári by zrejme súhlasili.  
 
     Ing. Pavol Marinič – také ihrisko by bolo vhodné dať niekde, kde je najviac mládeže. Napríklad 
na sídlisko Komenského.  
 
     Ing. Jana Rosičová – do obytnej zóny to nie je vhodné umiestniť.  
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     JUDr. Iveta Bžánová a Ing. Miroslav Balog – park pri Vihorlate je veľmi vhodný na takého 
ihrisko. Je to ideálne miesto.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – podať žiadosť na SPF na odkúpenie pozemkov na výstavbu 
nízkoštandardných bytov pre neprispôsobivých občanov – úloha; 
                                               – pripraviť projekt na skejtbordové ihrisko a pokúsiť sa získať 
finančné prostriedky na tento projekt cez nadáciu Ekoform – úloha; 

- čo s Rybníkami?  
 
     Ing. Ján Čop – s letnou časťou problém nemá. Na MsZ 13. 12. treba zadefinovať, či ideme na 
celoročnú prevádzku RO Rybníky alebo iba na letnú prevádzku. Ak nám projekt nevyjde, povedať, 
či ideme do akcie z vlastných prostriedkov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby sme sa projekčne veľmi dobre pripravili na I. etapu – letná 
sezóna. Navrhuje teda projekt rozdeliť na 2 etapy.  
 
     Ing. Jana Rosičová – z nášho rozpočtu môžeme v roku 2008 preinvestovať 70 mil. Sk + 18 mil. 
Sk z rozvoja bývania.  
 
     Ing. Miroslav Balog – 10 mil. Sk môžeme investovať v RO Rybníky aj z vlastných zdrojov, 
samozrejme v súlade s projektom.  
 
     Ing. Ján Čop – rokovať s p. Fabiánom o možnosti výstavby kruhových objazdov na križovatke 
pri BILLE a na križovatke pri priemyslovke – úloha.  
 
     Ing. Pavol Marinič – peniaze využiť na iné akcie a nie na kruhové objazdy.  
 
 
 
K bodu 3) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – rozprával s MUDr. Homzom a navrhol mu, že by sme mu odpredali iný 
pozemok, aby sme nemuseli meniť projekt na parkovisko. Chcú si to premyslieť. Nevrhol im, aby 
sa spojili s MUDr. Hančaríkovou a vybudovali spoločnú ambulanciu. Sú 2 miesta, kde by sa to dalo 
zrealizovať – jedno miesto je medzi výmenníkovou stanicou a budovou a druhé miesto za 
poliklinikou (tam, kde je márnica, ktorá sa bude musieť aj tak presťahovať).  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – cez pozemok, ktorý sme nedávno odpredali  MUDr. Homzovi vraj ide 
kanál.  
 
     Ing. Jana Rosičová – áno, ide tam kanál, ale asi bude problém vôbec tam niečo postaviť. Toto 
územie patrí do pamiatkového ochranného pásma a pamiatkový úrad je proti. 
 
     Ing. Miroslav Balog – niečo treba robiť so zastávkou pri gymnáziu. V ranných hodinách je to 
tam hrozné.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – rokovať s p. Zarembom o posunutí autobusovej zastávky, ktorá je  oproti 
gymnáziu – úloha.  
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     Ing. Miroslav Balog – autobusová zastávka oproti gymnáziu – umiestniť značku „Zákaz 
otáčania“ – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v RO Rybníky je potrebné zabezpečiť elektriku (nie verejné osvetlenie), 
terajší stav je nedostatočný, hlavne keď sa koná fest – úloha;  

- upraviť priestor za amfiteátrom. – úloha.  
 
     Ing. Jana Rosičová – nemocnica má teraz vysoký zisk, preto by bolo vhodné navýšiť nájomné, 
tým si skôr splatia CT prístroj.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – rokovať s konateľom nemocnice o možnosti fungovania vrátnice aj 
počas nočných hodín – úloha.  
 
 
   Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.   
 
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
 
Overovateľ: Ing. Ján Harmaňoš 
 
 
 
Snina 03. 12. 2007  
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